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Protokół Nr 7/2023 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa,  

Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 28 sierpnia 2023r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Tadeusz Brola - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Tadeusz Brola – Przewodniczący Komisji  – otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 

obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji.  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca czerwca br.  

4. Dowóz uczniów do szkół – ocena i wnioski. 

5. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego. 

6. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za I półrocze 2023r.  

7. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

8. Zapytania i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia.   



2 

 

Komisja  przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca czerwca br. 

Przewodniczący poinformował, że protokół Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w Opocznie nr 6/2023 z dnia 27 czerwca 

2023r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem 

Gminy, jak również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 6/2023 z dnia 27 czerwca 

2023r.   

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 27 czerwca 2023r.  

 

Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia                     

Nr 6/2023  z dnia 27 czerwca 2023r. 

Ad. pkt. 4. 

Dowóz uczniów do szkół – ocena i wnioski. 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację dotyczącą dowozu 

uczniów do szkół /załącznik nr 2 do protokołu/.  

Robert Grzesiński – Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego Sp. z o.o. w 

Opocznie – przedstawił informację /załącznik nr 3 do protokołu/.  

W dyskusji  głos zabrali: radny Tadeusz Brola, radny Andrzej Rożenek, Pracownik MPK 

Łukasz Jędrasik, Prezes MPK Sp. z o.o. Robert Grzesiński.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 5. 

 Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego.  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację nt. przygotowania 

placówek oświatowych do nowego roku szkolnego /załącznik nr 4 do protokołu/.  

Przerwa. 

Po przerwie.  

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Rożenek, Dyrektor Wydz. Edukacji Marek Ziębicki, 

radny Tadeusz Brola, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna Aneta Wdówka.  
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Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 6. 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za I półrocze 2023r.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację /załącznik nr 5 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrał: radny Tadeusz Brola.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ad. pkt. 7.  

 Zaopiniowanie materiałów na sesje. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Bukowiec Opoczyński);  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 6 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Antoniów);  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 7 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Sielec – Stużno);  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił  projekt uchwały /załącznik nr 8 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Sławno;  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta  – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 9 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  



4 

 

Komisja głosami: za – 6 przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2023 – 2040; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy  – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 10 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, Sekretarz Miasta Janusz Klimek.   

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

f) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2023; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały / załącznik nr 11 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Tadeusz Brola.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 12 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.   

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

h) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz wyrażenia zgody na zbycie 

w trybie bezprzetargowym; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznk nr 13 do protokołu/.  

Radny Jan Zięba – zaproponował, aby na przyszłość rozpoczęto dyskusję w temacie kompleksu 

garażowego na ul. Biernackiego. Dyskusja dotyczyłaby zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego tego terenu. Twierdzi, iż najlepszym przeznaczeniem tego terenu byłby 

nowoczesny parking.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jan Zięba, Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

Marzanna Wojciechowska, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Jakub Biernacki, radny 

Tadeusz Brola.  
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Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

i) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Opoczno; 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 14 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska Dominika 

Chybowska, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

j) określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego; 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 15 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

k) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powołania 

Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Tomaszów Mazowiecki – Opoczno. 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 16 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Ad. pkt. 8. 

Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Wiesław Wołkiewicz – prosi o poprawę dróg gminnych na terenie miejscowości Wola 

Załężna. 
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Radny Tadeusz Brola: 

 – prosi o interwencję i naprawę zdewastowanych przystanków autobusowych w 

miejscowościach: Mroczków Gościnny i Kraszków; 

- prosi o zestawienie kosztów za oświetlenie uliczne  (drugie półrocze 2022r. i pierwsze 

półrocze 2023r.).   

Radna Aneta Wdówka – prosi o interwencję odnośnie drogi utwardzonej w Ogonowicach 

(jadąc od m. Opoczna - pierwsza droga w prawo za obwodnicą), która została zdewastowana 

ciężkim sprzętem. Prośba dotyczy wprowadzenia zakazu wjazdu ciężkiego sprzętu w tamtym 

terenie.   

Ad. pkt. 9.  

Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 11.00. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

 

                Przewodniczący Komisji  

                                                                                                          Tadeusz Brola 

 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Zaroda – Olkowska  

Pomoc administracyjna w Biurze Rady Miejskiej 

http://www.opoczno.esesja.pl/

